
Zeznam

z 5. zasadnutia Komisie obchodu, sluiieb, cestovn6ho ruchu a regiondlneho rozvoja
zo dia 06.09.2016

V Galante dia 09.09.2015

Pritomni: podfa prezentnej l istiny

Proqrum:
1. Otvorenie
2. Kontrola plnenia floh zo dia 26.05,2016

a/ predloiif informativnu sprivu o koncepcii obaianskei vybavenosti na sidl, Sever -
istna informdcia
b/ predloiif cenov6 ponuky v5etkich OZV a zdpisni.u z rokovania owbere OZV
ENVI-PAK
c/ TC Galandia - istna informicia

3, Ziadost o zniienie ndjmu za nebytoui priestor na ul, Vajanskdho s.i. 909 vsprdve
BYSPMV spol. s r,o. - Sara Al- ndiomca Ramadan Alii

4, Ziados{ ozniienie n6jmu za nebytow priestor na ul. Vajansk6ho s.i, 909 v sprive
BYSPRAV spol, s r,o. -Arpid Cs6ka - Minipresso

5. Ziadosf o zniienie ndjmu za nebytovri priestor na ul. vaiansk6ho s.i. 909 v sprdve
BYSPRAV spol. s r.o. - Phuong Vo Thang

6. Ziadosf o predlienie nSimu k nebytovdmu priestoru na ul, Hlavni5 s.i, 945 v sprive
spoloinosti BYSPRAV spol. s r.o, - Zijaedin Abazi

7. N6vrh VZN - Zdkaz hazardnich hier
8. Nivrh na zmeny a doplnky Rokovacieho poriadku Mestsk6ho zastupitel'stva v

Galante
9. Pozndvacie z6jazdy ,,Po stop,ch Esterhdziovcov"- kalkulicia ceny
10, Informativna spr6va o proiekte lnterreg SR-aR - podpora cestovndho ruchu
11. Smernica o povolbvani reklamnvch stavieb na (zemi mesta Galanta
12, Vyhodnotenie XXX|l. rotnika Galantskvch trhov
13. R6zne
14.zivet

Predseda komisie p Mgr. Liszl6 Bir6 privital vietkfch pritomnfch a otvoril zasadnutie
komisie.
Program komisie bol predsedom komisie zmenenv nasledovne ato tak, ie bod i.2c bol
presunutv do bodu ,,R6zne", bod i. 9 a i. 10 bol zaradenv ako bod d. 3 a t.4, za i iadosti
ohfadom nebwovich priestorov bol doplnenr/ bod,, Ndvrh podmienok na vyhl;isenie OVS na
nebwow priestor na ul. Vajansk6ho s.t. 909 o podlahovej ploche 26,12 m2 v spr6ve
EYSPRAV spol. s r.o. ,,, s t\im, :e sa ostatn6 body posuni.
Takto predloienf program zasadnutia komisie dlenovia jednohlasne poatom hlasov 6
schvAlil i .

K bodu i.2
Kontrofa plnenia 6loh zo di.a25.05.2075



a/ predloii( informativnu spr6vu o koncepcii obiianskej Wbavenosti na sidl. Sever - Ustna
inform6cia
Msr. Bird
zmena (zemn6ho pldnu bola Msz schv6lene, obstaranie zmien a doplnkov rizemn6ho pl6nu
Drebehne v roku 2017
Ins. M. Horvdth
Sever patri najvdii im sidliskiim, prebieha vokoli novi vistavba, treba sa do budfcna
zamysliet nad t ';m, io tam vlastne bude
Ine. Kooasovd
Podala inform6cie, ie Mesto bolo osloven6 jednlim obchodnim re{azcom, ktori preukizal
zdujem o uvedend lokalitu, rozhodnutie je na vedeni refazca. Nebolo menovan6 akr,i re{azec.

b/ predloii{cenov6 ponuky vsetkvch ozv a zdpisnicu z rokovania o Wbere ozv ENVI-PAK
L. Galambosovd. zdstuDca prednostu
Bol predloienf z6pis z v'/beru organiz6cie zodpovednosti Wrobcov, kde je popisani celi i
gen6za Wberu OZV

uznesenie komisiei
7. Kontrolu plnenid iloh zo did 26.05,2076 zobruld komisid jednohldsne na vedomie

K bodu t.3

Pozn6vacie zijazdy,,Po stopich Esterhdziovcov"- kalkuldcia ceny

Zs. Takda, viceprim6tor
Predlo;i l materi5l, poznamenal, ie v najbli iSich dioch p6jde s p. sli ivikovou do Eisenstadtu,
aby si Wsk0iala vvklad v slovenskom jazyku, nakolko ona bude sprievodkyiou na
pozndvacich zii jazdoch. Podl'a toho sa prepracuje aasow harmonogram zejazdu. Pte
mad'arsk6 ikoly bude prebieha{ viklad v mad'arskom jazyku. D6leilt6 je nespiijat si Pozndvaci
zii jazd so Skolskvm viletom, kalkuli icia ceny je redlna, v cene si 2 vstupy do hradu a z6mku
a trojchodovi obed. Pdvodne bola aj doprava, no spoloinos{ Samsung poskytla autobus
bezplatne pre ziakov zekladn\i 'ch a strednvch 5k6l na Uzemi mesta ako aj pre dennd centri.
Tiei navrhol, aby sa finanin6 prostriedky urien6 na organizovanie Medzinirodnej
konferencie o zrchrane kult. pamiatok, preklopil i na spolufinancovanie tichto zijazdov,
nakolko konferencia v tomto roku nebude.
Mgr. Bird
Poloii l  oti lzku, ak6 uznesenie mi pri jat komisia ktomuto materialu. Skonitatoval, ie je to
niroini program pre Studentov, treba radikii lne skriit i{ prehliadku hradu.
L. Galambosov6
odporira zobraf spriivu na vedomie, a ak sa konferencia nebude konat s( tam vy6lenen6
prostriedky v objeme 3000 €. Poiiadavka na zdjazd je ui z gymndzia na 1 autobus
Ine. Gaulieder
Tlmoii pripomienku z komisie kultriry, ie program zdjazdu .le ndrodnf a tiei, ie je potrebn6
zakomponovat aJ mesto Fert6d do poznivacej trasy
Msr. Bi16
Navrhuje, aby financovanie bolo rozdelen6 medzi ddastnika a mesto v istom pomere, nie je
dobf6 aby to bolo zadarmo, lebo si to nikto nebude v6ii{, treba urdi{ kto md n6rok na
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podporu z rozpoftu mesta a kto nie. N6rok by mali ma{ Studenti a i iaci zdkladnich
a strednich Ek6l na izemi mesta ako i d6chodci s trvalim pobytom na izemi mesta
Zs. Takiii
Suma 18 € nie je vysokd, s( tam 2 vstupy
bola vyrokovan6 pre :iakov a ddchodcov.
dOchodca.

do zdmku a hradu a strava. suma 10 € za vstupy
Navrhuje aby 8 € platilo mesto a 10 € rodii, di

Komisio prfiqh nosledovne uznesenid :
7, Spravu o pozndvocich zdjqzdoch ,,Po stopdch Estehdziovcov" komisio zobrolo

jednohldsne nq vedomie bez pfipomienok
2. Vyilenent sumu v rczpohe mesto vo v,like 3000 € uftent no Medzindrodni

konferenciu o zdchrcne kultttnych pomiatok komisia doporuiuje jednohlasne
prckldsilikovqt no iiel podpory pozndvdcich zdjdzdov

3. Komisia jednohlqsne odporuiilo z rozpoitu mesto podporif Ziokov d itudentov
zdklddnich q strednich ikdl nd tzeml mestd cdldntd dko aj d6chodcov s trvolim
pobytom nd izemi mestd Gdldntd

K bodu i.4

Informativna sprdva o projekte Interreg SR-.R- podpora cestovn6ho ruchu

Zs. Takdi, viceprimdtor
Predstavil komisii aktuSlnu Wzvu na cezhraniand spolupr6cu s n6zvom Interreg V-A SR-CR,
podobnii vizva vySla aj na spolupr6cu s Madhrskou republikou.
eo sa tfka vlzvy z eeskou republikou, islo by o zrkadlov'/ projekt, vybran6 na spoluprdcu bolo
mesto Mikulov, ktor6 je naiim partnerskim mestom, leadrom projektu by bolo mesto
Galanta. Vtomto projekte sa daj{ realizovat Styri projekty ato : Wbudovanie aobnova
turisticky atraktivnych miest, vytvorenie turisticko informadn6ho centra, vzdjomnd
spolupr6ca a vz6jomn6 kultirno spolodensk6 podujatia. V Galante mSme hoto\ i projekt na
kaitiel, treba opritii( to io je k dispozicii, navrhnutd je komplexnd obnova lu;nej veie. Na
projekt nie je stanovend maximdlna hranica, len minimdlna. Termin odovzdania projektu je
30,10. 2015, suma realiz6cie za mesto Galanta bude zndma do finaninej komisie, Je k tomu
Dotrebn6 uznesenie MsZ,
L.6alambosovd
Odporuii la schvdlit projekt, v uzneseni musi bW, ie sa s(hlasi s 5% spolufinancovanim. Dria
01.09.2076 sa uskutoinilo pracovn6 stretnutie v Mikulove, kde nim bol predstaveni ich
rozsah realizdcie, d'al5ie stretnutie je naplSnovan6 na 27.09.2016
Mar. Bi16
Citi sa rozaarovani z informdcie, ie nie je spristupneni Juin6 ve:a
Ine. Gaulieder
Na komisii kultUry vaera zisti l , :e finanane prostriedky schvilen6 MsZ na rekonitrukciu Juinej
veie a vybudovanie soci6lnych zariadeni neboli Wnaloien6 s tvm , do bolo prezentovan6. Md
za to, ie poslanci boli uvedeni do omylu, hovorilo sa, ie ve:a bude previdzky schopnd.
Riaditel 'MsKS dal po Wkonanej rekonitrukcii Ju;nej veie vypracova{ bezpednostni posudok,
na moinosf sprevddzkovania veZe, kde boli zistend 4 zdva:ne nedostatky
Msr. Kolek
Podporil slov6 lng. Gauliedera, ie l ist ohfadne bezpeanosti bol zaslani na mesto, nevieme nia
o Wu:itelhosti ve:e, nid nebolo hovoren6 spr6vcovi. eo sa tika projektu, podobn}i projekt je
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rozbehnuti aj v Mad'arsku, je potrebn6 sa zameraf aj na toto. poopravil slovi viceprimdtora,
:e je stanoveni maxim6lna hranica ierpania NFp.
L. Galambosovd
Dnes sa vri it i la zo semin6ra k obdobnemu projektu SR-MR, je tam vy!!ia drovefi, vjetko musi
byt' podiivan6 v anglickom jazyku a bez chib. Za chybu bude projekt vyl0ienv. Spracovanie
projektu s Mikulovom je jednoduchiie, lebo sa pod6va v slovenskom jazyku.

Komisio prijdld ndsledovni uznesenia:
7. Komisia sd jednohlosne uzniesld na tom, dby sd hlodqlo moZnos( podania projektu

lntefteg Slovenskd republika - Mddq6kd rcpuhlikd
2, Komisis sq jednohlqsne uznieslq, ie sihlqsi s piprqvou projektu Inteteg v-A

Slovenski republikd - teskd republiko

Ing. Kopasovd
Chcela sa Wadri{ k tomu, :e poslanci boli pri schvalbvani f inananvch prostriedkov uvedeni
do omylu. Finanin6 prostriedky vo uy'3ke 90 tis. Eur boli vynalo:end na obnovu iasti
Neogotick6ho kaitiel 'a scielbm vybudovaf soci6lne zariadenia. Takmer 2/3 tvchto
prostriedkov boli vynaloZen6 na novU kanalizainl a vodovodni pripojku. 30 tis. Eur bolo
investovanich do Juinej veie NcK. Urobilo sa zdbradlie, Wplne otvorov, zdkladnd omietla
s niiterom, elektroinltalitcia. eo sa tvka kolaudecie dan.ich priestorov, treba dodria{
ndvitevnos{ 10-15 ludiv sprievode, dostatodne zahusti{ 26bradlie, vrl ika ziibradlia do 1,1 m.
Krajskv pamiatkow tirad trval na p6vodnej replike zdbradlia. Snaii sa zvolat rokovanie
bezpeinostn6ho technika a KP0. Na list, ktorv poslalo MsKS bolo odpovedane.

M"rto nii n"n.prol"ktovalo, vietko musibyt v s(lade s pamiatk6rmi
Msr .8 i16
Mestsk6 zastupitel 'stvo schvil i lo peniaze na socii lne zariadenia a rekonStrukciu lu:nej veie,
ktorej cielbm bolo spristupnenie vyhliadl(y z Ju:nej veie, zabednenie okien nik neschvalbval
Inq. Gaulieder
Poloii koncepini otdzku, :e sa schvii l i l i  peniaze na projekt Juinej veie a Wbudovanie
socii lnych zariadeni, bolo zadefinovan6 ie tam bude vyhliadka

Mgt. Bit6 dql ndvrh no p jqtie uznesenioi
7, Priprqvit infomqtivnu sprdvu ovybudovani socidlnych zariadeni o obnove

q rckonitrukcii JuZnej veie, doloienie listu zo strqny M'KS o nedostotkoch oko
i odpovede zo strdny MsA- Tdkto prcdloieni ndwh botjednohldsne schvdleni,

Z: lng. Kopdsovd
T: do ddliieho zqsqdnutio komisie

K bodu t.5
Ziadosf o zniienie nijmu za nebytow priestor na ul. Vajansk6ho s.t. 909 v spr6ve BYSPRAV
spol. s r.o. - Sara Al, n6jomca Ramadan Alii

Ins. Z. Horvith. konatef BYSPRAV spol. s r.o.
Predloiil predmetni materidl a vyjadril n6zor, ie by sa malo postupovaf rovnakvm kl'ridom
ako v pripade p. Bubenika, ktor6mu bolo zniZenie n6jmu z ddvodov rekonitrukcie BD
Vajanskeho s.i. 909 Mestskim zastupitel'stvom vyhoven6



Ins. Gaulieder
Sp'italsa, ii bolo vyhoven6 vietkim, io sa ich rekonltrukcia tika. Ten koho sa tvka a nepodal
si i iadosfsiju m6ie este podat ?
Ine. Z. Horv6th
Materii l  na rokovanie komisie je predloienv za vjetky prevddzk, ktor6 ozniienie ndjmu
z d6vodu rekonitrukdnich priic poiiadali
Ins. M. Horv6th
Firma, ktor6 vykon6vala rekonitrukciu, bola strasne neporladna, padali fudom omietky na
hlavu, bol v okoli neskutoini neporiadok

Uznesenie komisie:
t. Komisid sa jednohldsne uzniesld na tom, dby boto Ziadosti o znlZente n6jmu

vyhoveni

K bodu a, 6

Ziadosfo zniienie niimu za nebytow priestor na ul. Vaianskdho s.i. 909 v spriive BYSPRAV
spol. s r,o. -Arp6d Cs6ka - Minipresso

Ins, Z. Horvdth, konatel BySpRAV spol. s r.o,
Predlo:i l predmetnv materi6l

Uznesenie komisie:
L. Komisio sd jednohlqsne uznieslq nd tom, qby bolo Ziddosti o zniZenie ndjmu

vyhoveni

Bod i.7

Ziados{o zniienie ndimu za nebytow priestor na ul. Vaiansk6ho s.i. 909 v spriive BYSPRAV
spol. s r.o. - Phuong Vo Thang

Ins. Z. Horvdth, konatel'BySpRAV spol. s r.o.
Predloiil predmetn.i materidl

Uznesenie komisie:
7, Komisiq so jednohlssne uzniesld nq tom, ohy bolo iiqdosti o zniienie ndjmu

vyhovend

Bod i.8

Ziados{ o prediienie n6jmu k nebytov6mu priestoru na ul, Hlavnd s.E,946 v sprive
spolotnosti BYSPRAV spo!. s r.o. -Zijaedin Abaz:

InA. Z. Horvith, konatefBYSPRAV spol. s r.o.
Predloii l  predmetnv materidl
Ine. M. Horvdth
Pldnuje sa povolenie parkovania na Hlavnej ulici, treba podporifaj t ieto aktivity



Uznesenie komisie:
7. Komlsio sq jednohlqsne uznieslq no tom, qby bolo iiqdosti o prcdiZenie ndjmu

vyhoveni zo rovnok!'ch podmienok

K bodu i.9
Nivrh podmienok na vyhl6senie OVS na nebytovi pdestor na ul. vaianskdho s.a.909
o podlahovej ploche 26,12 m2 v spr6ve BySPRAV sDol. s r.o.

InE. Z. Horvdth, konatefBYSPRAV sool. s r.o.
Predloii l  predmetnv materii l , poznamenal,:e podnikatef, ako vi{az oVS nikdy prev6dzku
neotvoril, st6le nieao prerdbal aaj plati l nii jomn6. V poslednej dobe tam mal neuhradenri
n6jom, tak mu bola danii v\ipoved'z n;jmu.
Mer. Amrichov6
l\ilateriil zahrtia stanovisko ORM, kto16 navrhuje cenu 100 €/mr/roine, nakolko sa
v minulosti eite pred rekonitrukcjou BD hovorilo, ie to zatraktivni nebytovd priestory
pontkan6 na prenii jom.
Ins. Z. Horvdth
Sihlasi s navrhovanou sumou, treba Wsk(iad i i sa niekto prihli isi
Inq. M. Horvith
FaktickS poznimka, di mesto pli inuje upravit z6nu pred BD Vajanskeho 909, rozjir i la by sa
tak peiia z6na, doplni{ drobni architekt ru, Wsadbu

Uznesenie komisie;
t. Komisid sd poitom hldsov 6 zd, 7 sd zdrZdl uznieslo nd tom, dby boto vyhhisen1 OvS

na nebytovi p estor nq ul. Vajdnskiho s.i. 909 o podlqhovej ploche 2G,12 m2 v
spftve BYSPRAV spol. s r.o. v nswhovdnej sume 7^O€/m2hodne

2, Sprccovof prcjekt o rozpodet pftc na vydtd1denie cetej plochy prcd BD Vqjonskiho
s.E.gog spolu sdrcbnou drchitekttrou a revitdlizdciou zelene a predloZit no
noj bl iZiie rckovo nie kom i sie

Zi lng, Kopssovt1
T: do nsjhliZiieho zqsodnutid komisie

InA. Gaulieder
Hovori sa o moinosti parkovania na Hlavnej ulici, ked.sa otvori obchvat
Ing. Kopasov6
Mesto mi spracovani projekt dopravn6ho znaienia vr6tane cvklopiisov na celi Hlavni
a Bratislavsku ulicu. Oficiiilne este Slovenskd spr6va ciest neodovzdala tito cestu do majetku
Trnavsk6ho samosprdvneho kraja. le to zodpovednos{ oboch str6n. Vyjadrenie zo SSC bolo
dolo:ene na TTSK, ich stanovisko treba doloiit na okresnli irad odbor dopraw
lv tsr.6tro
rcf-o rok oa toho oa kedy TTSK odsihlasito Wmenu. preio nebol oslovenv v tejto veci, vaera
bolo zastupitefstvo, mohol to interpelova{. Formulka zodpovednost oboch strin je sice
pouiivand, ale dopl6caji na to mesto a jeho obaania.
l\,4sr. Psota
Minul}i tv:deli vo itvrtok 05.09.2016 prislo sdhlasnd stanovisko zo Slovenskej spr6vy ciest



Bod. i. 10

Nivrh VZN - Zdkaz hazardnvch hier

Ins. Srnka. PhD,
Predstavil predkladanv materii l , v ivode upozornil na fakt, ie nie vietky hazardn6 hry
povol'uje zikon
Inp. M. Horveth
Vie, ie peticia bola ispegn6, nechcem obhajova{ herne, ale treba zviiiit aj fakt o ak6 peniaze
mesto pride, prevddzkovatelia herni principidlne hl'adaj{ priestory inde, zaober6 sa niekto
tvm, ao bude s gamblermi ?
Ins. Gaulieder
Zdiefa podobnv niizor ako Ing. Horv6th, hazard nie je priiinou rozpadu rodin a manielstiev,
herne odidu z mesta, odidu do okolitvch obci. Prevddzkovatelia hernidali podnet na Ustavni
s[d, ie si poruiene ich istavn6 pr6va na podnikanie, parlament sa chystd pri jat pravu
ziikona. Navrhuje, i i  by nebolo priechodn6 na MsZ aby sa schv6li l 1 konedni termin pre
vietky herne ( napr. 30.05.2018)
Mgr. Kolek
Rozpoiet na rcky 2017,2018 ui ner6ta s pri jmami , ak herne odidu do okolitvch obci,
zdruienie, ktord bolo organiziitorom peticie to robi masivne, doskoro peticia dorazi aj do
okolitvch obci. V mestdch, kde sa zrusil hazard, znilila sa kriminalita, drogy, Tlmoiim svoj
ndzor, ja herne v meste nechcem. S hlasim s Ing. Gauliederom, ie je to diskriminain6 aby sa
to zruii lo ukonaenim platnosti I icencie, som za ukondenie kjedn6mu ddtumu
Ing. Srnka, PhD
Licencia nie je viazand na stroj a zariadenie v meste
Mer. Psota
V takejto forme je to nerealizovatefn6, VZN musi nadobudnrif riiinnos{, a to podfa zdkona na
15 dei odo dia vwesenia na iradnej tabuli. N6sledne sa tdto skutoanosf hldsi na
lMinisterstvo.

Uznesenie komisie:
7. zs uvedeni mdte dl hlqsovqli 4 ilenovis zo q 3 Elenovio sq zddsli. Mqteidl bol

odporuieni WedloZit nq schvdlenie Mestskimu zastupitefstvu v Galonte

Bod. a. 11

N6vrh na zmeny a doplnky Rokovacieho poriadku Mestsk6ho zastupitel'stva v Galante

Mer. Moroviaov6
Uviedla materiel a upozornila na body v ktonich sa Rokovaci poriadok meni a doplfia. K bodu
1, ktoni sa tika preruienia zasadnutia MsZ, povedala stanovisko Komisie legislativno pr6vnej,
ktori sa pri jala uznesenie tak, ie sa vypustipism. a).
lnp. Gaulieder
Tlmoii k bodu 2, mySlienku z komisie kultiry, ie tento bod treba vypustif. V bode 4 treba
slovo ,,uzn5ia" zamenif za slovo ,,schvafuje"
Msr. Kolek
Kbodu 4.5 by vypusti l ,,alebo" adal ,, a s(iasne". To ie sa neodpovedil kt6me je ui
pravideln6, dokonca st odpovede, ktor6 vdbec nes(visia s t6mou
Ine. Gaulieder

"  i '



Bod 5 - vzhfadom k zauiivane.i praxi, ked'odpoved' interpelovan6ho nezodpoved6 ot6zke.
Napadd ho myil ienka, ked'MsZ nem6ie zaddva{ ri lohy prita sa p. prednostu, ie kto je
zodpovednV za plnenie uzneseni a komu m6Ze ukladaf i lohv MsZ
L. Galambosovii
Aby toto pisanie pisomnvch odpovedi nedosiahlo to, ie sa bude na zastupltefstve odpovedat
na interpeldcie iba pisomne
Mer. Psota
Reaguje na Mtr. Koleka, z;pisnice z rokovanl MsZ obsahuji doslovnv prepjs, takze nevidi
d6vod {stnu odpoved'doplni{ aj pisomnou
Msr. Bi16
N6vrh sa dii vyriesi{tim, aj ked'si myslL Ze je to krok spef, di poslanec prijima odpoved'alebo
neprUima, treba si uvedomi{,:e tento n;vrh principii lne vychiidza ztoho, to sa v Galante
deje, Napriklad na VoC sa musia interpel6cie dorudit pisomne, aby sa stihla pripravif
kvalif ikovand odpoved'.
Inq. z. Horvdth
Hlas poradnri -titto vec bola rie5enii aj na zasadnuti legislativno priivnej komisie, rieiime za
tejto situ,cie ot6zky, ale vychddza to z veci s ktorimi sa veaiina samospr6v nezaober6, m6ie
l\4sz ddva{ (lohy pracovnikom Ms0 ? Ako budti vyzerat uznesenia MsZ? prijatich bolo za
toto obdobie 257 uzneseni, sU niml uloien6 ilohv prednostovi a zamestnancom MsU
MFr. Psota
Prim6tor mesta je najwsSim vr/konn'im orgdnom mesta, lMsZ primdtorovi ilohy ukladaf
nem6ie a ani zamestnancom. MsZ m6ie po:iada{ , alebo prijat odporuianie. Za uriitvch
okolnosti je MsZ v\ikonnvm org6nom Mso, nie je to dobre opravend v Zdkone o oDecnom
zriadeni
Ins. Gaulieder
Kto je zodpovednv za plnenie uzneseni MsZ, sri pri jat6, schv6len6 , prelomen6 vet6 Msz,
ktore priamo ukladaji primdtorovi to uznesenie realizova{

Uznesenio komisie:

7. eL 8 d- tueruienie zsssdnutiq MsZ:
Vypustit bod q)- text bude znie{: Zosddnutie mestskdho zdstupitelbtvq pfimator mestq
dlebo Nedsedojici zosodqnio prcru'i, ok so nq tom uznesie mestski zqstupitelstno, pi1om
tdkito ndwh m6Ze byl ptijoti qZ po 2o:@ hod, rokovocieho dia.
Zq takto upruvene uznesenie hldsovqlo 6 ilenov zd 7 Elen nehlosovdl

2, el. fi ods. g
Komisiq odporido tento bod vypustit zs toto uznesenie hlosovoli 4 dlenoviq zq, 2 tlenovis
ss zdriqli q 7 ilen nehlosovql

3, AL 77 ods.4
Komisio zd prcdklqddne uznesenie hlqsovolo nosledovne 6 ilenov zq, 7 ilen nehlqsovol

4. tL.75 ods.6
Zomenif slovo ,,uzndio ,, zo slovo ,,schvofuje"
Zs takio uprcveni uznesenie hlosovslo 6 ilenov zo o 7 tlen sa zdriul
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5. eng ods. 
Komisiq zq predklqdone uznesenie hlosovolq nqsledovne: g ilenovis zo, I dlen ss zdrZol, 7
ilen bol proti d 7 ilen nehldsovdl

6. tt.20 ods.2
v poslednej vete doplni{ slovo ,,vecne,.- text bude znie{: Ak p m6tor mesto vyuZije svoje
prdvo don6 ustdnovenim 5 i3 ods.6 ztikond o obecnom zriddenl d pozastdvi v,ikon
uznesenid mestskiho zostupitefstvq, svoje rozhodnutie vecne od^vodni
Zd tqkto predloZeni ndvrh uznesesio hlasovqlo 6 ilenov zo, I ilen so zdZal, I ilen
nehlqsovql

7, eL 20 ods.g
Komisia zo preduqdani uznesenie hlasovols nqsledovnei S ilenovio zo o 7 ilen nehldsovql

Bod. E. 12

Smernica o povofovani reklamnvch stavieb na izemi mesta Galanta

lng. Kopasov6
Uviedla predmetni materi6l, pripomenula, Ze vminulosti bol predloienv ako VZN mesta.
Materii l  bol prerokovan! vkomisii lV,Kp,Zp,DaVp, ktor6 ho zobrala na vedomie
s pripomienkami, komisia legislativno pr6vna ho nezaradila do programu rokovania MsZ.
tvsr.6|10

fiut"ri6l, t."b, uyuolaf Sirgiu diskusiu nakolko vyvol6va r6zne reakcle. Vyuiiva svoje pr6vo
nehlasova{ nevie sa k materidlu fundovane vyjadri{
Mgr. Psota
lde o smernicu mesta, schvafuje ju MsZ, ide o reklamn6 stavby na pozemkoch vo vlastnictve
mesra
PhDr. Vaidovii
Smernica hovori, :e nejde jba o nehnutelhosti vo vlastnictve mesta, tento niizor zdiefal aj
Mgr. lvdnyl
InR. Gaulieder
Navrhol predkladanry' materi6l neprerokovaf

Uznesenie komisie:

Komisiq so iednohlosne uznieslo, Ze predkldddni mate dt neprerckuje ,
Bod. i. 13

Vyhodnotenie XXXll. roinika Galantsklich trhov

L. Galambosovd
Uviedla predkladani materi6l.
Msr. Bir6
Prezentoval pripomienku predajcov, ie sd vel'mi vysok6 poplatky za predajnd miesta, Dal
navrh na spracovanie materiir lu, kde budi porovnan6 poplatky s okolit ' imi mestami
G Molndr  
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Jeho pripomienka smerovala na dreveni stdnok vo vinnej uliake, na ktorom bola reklama na
pizzu a pred6vali iapovan6 pivo a kofolu. Do buddcna zv6iif vymedzenle vdisieho priestoru
na tancovanie. Kto mal sponzorsk6 prispevky na starosti, vyzbieralo sa menej ako bolo
oliinovan€
L-Galerbsseya
Vfiku sponzorsktch prispevkov navrhol egte bwalv prednosta p. Bodoki. Bohu:ial sa to
nepodarilo naplnit
Msr. Kolek
Tlmoti pripomienku z komisie kultfry a to zviiiSenie tanein6ho priestoru a chce podakova{
prednostovi Mgr, Psotovi, :e informoval obianov o Galantskich trhoch aj napriek
nezmyseln6mu rozhodnutiu prim6tora mesta neinformovaf fudi
MFr. Psota
On osobne iiaden zikaz od prim6tora nedostal a uriite nep6jde proti obdanom, preto
poskytol vEetky lnformicie
lng. M. Horviith
Sponzorsk6 prispevky boli nizke, nakolko spoluprilca s podnikatefmi je vel'mi slabd.
Permanentky, ktor6 som poskytol boliv hodnote 500 €

Uznesenie komisie:

Komisio predklodoni mqte dl jednohlosne zobralo ns vedomie .

Priprdvit mqtefidl, kde budi porovnoni poplat9 zo prcndjom Nedqjneho miestd
. okolitimi mestdmi

Z; L. Golombosovd
T: do ddliieho zosadnutio komisie

Bod. a. 14

R6zne

Vedenie komisie odovzdal z d6vodu odchodu predseda Mgr. Bir6 ilenovi komisie Mgr,
Kolekovi.

a/ Galandia
Mqr. Kolek
Poprosil konatelku Galandie aby informovala dlenov komisle o akturlnom stave TC
l.Michalikovd
V pracovnom pomere si dvaja idr:biri, ostatni si vo vfpovednej lehote. Co sa tvka stavby,
t[ ma na starosti mesto, komunikujeme s lng. Kopasovou, aakd sa na stavebno technick\i
prieskum. V oblasti f inancii, poiladavka bola na 62 tis. €, dostali sme 20 tis. €. V tomto iase
je na (ite cca 1500 €, nie je schopn6 spl6caf vgetko v iase, nebude schopnd zaplatit odvody
do soc. a zdrav. poisfovne. Je spracovan'i materi6l na rokovanie finaninej komisie
Ing. Gaulieder
Bola t6to situdcia prerokovan6 na Douornej rade ?
Mqr. Kolek
Dozorni rada nebola zvolanii, pldnuje ju ako predseda DR zvola{ koncom septembra alebo
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zaaiatkom okt6bra 2076. Zatial nebol d6vod ju zvoldvat, kedle letnii sez6na nebola
spustend. Kedy sa odhaduje spustenie TC Galandia ?
G. Moln6r
Zaujima sa o Wiku straty od zatvorenia TC Galandia
LMichalikovii
Nem6 pri sebe podklady, nevie presn6 iislo, ale tvrdi, ie Wrieienie tejto situ6cie nie jej vjej
kompetencii, kedze vlastnikom je Mesto. eo sa tika spustenia Galandie, dakj sa na visledok
stavebno technick6ho prieskumu, potom sa uvidi
F. Psota
Presn6 dislo by jedna konatelka mala vediet kedvkofuek,
aby tento stav nebol. On s6m podal trestn6 ozndmenie na
len policia k tomu nepristupovala tak ako by mala

zaujima sa o kroky ktor6 podnikla,
neznimeho pdchatefa v tejto veci,

Inq. M.Horv6th
Zaujima sa aki poistku md TC Galandia, a i i nie je potrebn6 niektord veci vykonat, aby sme
predii l i  d'ali im Skodiim. Ako je to odkonzultovan6 s riadiacim orgdnom, aki je tam termin.
Mesto sa zaviazalo prev6dzkovaf TC Galandia, voii r iadiacemu orgiinu musi splnit svol
ziivezok. Ak6 s|i visledkov6 ukazovatele ?
l.Michalikovii
Udribiiri vykon;ivaj( tie ainnosti, ktor6 vykondva{ vedia, robime to , do m6ieme robit, treba
si uvedomif, ie potrubie bolo 8 rokov pod vodou a teraz je such6. Vsetky kroky si
konzultovan6 so servismi. poistka nebude zakrivat poistnI udalosf
Ing. Gaulieder
Faktick6 pozndmka - poiaduje predloiif komplexn( informativnu spr6vu o vykonanr opatrenr
na zabezpedenie spustenia TC Galandia do previidzky na rokovanie MsZ, proiektovii
manai6rka je v stave zamestnancov ?
Mgr. Psota
Podobn6 uznesenie je pfi jat6 MsZ, riadiaci o196n je informovani ohladom odsti ivky, je tam
lehota, ale di sa na poiiadanie predli i{. eo sa tika stavebno technick6ho prieskumu, v prvej
etape by malo byt postidenie Zelezno bet6nowch konstrukcii (19.09.2016), pokiaf bude
Wsledok 1, etapy kladni v 2.etape sa bude otv6rafstrecha.
PhDr. Vaidovii
Existuje zmluva o sprive medziTC Galandia a Mestom Galanta ?
Ak je informovani riadiaci orgin o ka:dom postupe, preao nie si informovani aj poslanci
MsZ o kaidom kroku ?

Uzne!,enie komisie:
Komisiq sqjednohlasne poi"tom hlqsov 6 zq uzniesld nq tichto uznesenidch

7, Predloiit sprdvcovski zmluvu medzi TC cqlondid q Mestom colonto
Z: Mgr. psotd
T: do daliieho zasddnutia komisie

2. Prcdloiit komplexni informdtivnu sprdvu nd zosodnutie MsZ o vykonqni o,totreni
nq zqbezpedenie spusteniqTC Gdlandid do prevddzky

Z: Mgr. Psotd
T: nq zosodnutie MsZ 29,09,2016

h/PRo Gdlanta
Inq, M. Horviith



Mesto md platnI zmluvu o spolupr6ci so zdruienim podnikaterbv pRo Galanta. uskutodniro
sa jedno stretnutie vroku 2015 a odvtedy sa i iadna inlciativa zo strany mesta neudiala.
Vzmluve. je zakotven6, ie by podnikatelia mali by{ oboznamovani s pldnovanvmi
investiinlimi akciami.
Ins.6aulieder
Otdzku poloii na rokovani MsZ

c/ Mestskv park
Ins. Gaulieder
otvorenie podnikatefskej prevddzky v mestskom parku zapridinilo, Ze sI poruiovan6 vjetky
zakazy. Mesto vydalo 10 parkovacich karjet pre tento subjekt, v rozpore s prevddzkovim
poriadkom si otviiracie hodiny prevjdzky, b16na je stele dokor6n aj po uzatvoreni spr6vcom.
Mi ndvrh na prijatie 5 uzneseni, ktor6 by malo schviilif MsZ.
Msr. Kolek
Otviracie hodiny vyd6va mesto, nid z dohody so sprdvcom sa tam nedod.iiava, brdna je stile
dokorin. Ziipisnicu z tejto komisie doruiit aj riaditelbvi MsKS.
lvlgr. Amrichovi
Otvdracie hodiny prevddzky boli povolen6
podloiend. Na mesto neprii ielZiaden pripis
Ine. Kopasovii

Do areilu parku chodia aj ndvjtevnici
revitalizdcie Severneho kridla, nakolko
kridlo NGK sli i i t verejnosti
Ina. M. Horv6th

Pre podnikatei'a bolo vydanfch 5 parkovacich kariet,
oplotenia, momentdlne to sl : i aj ako jazdnf pruh
parkovacich miestach, ktor6 majri sltiiif verejnosti.
znaaenie a Previidzkovi poriadok parkoviska
F.Psota

na ziklade sihlasu sprdvcu, mdme to pisomne
od sprdvcu, ie sa otvdracie hodiny nedodriiavaji

nie 10. Parkovanieje povolen6 ajpozdE
autobusov. P6vodni projekt hovori o g
Navrhuje aby sa spracovalo dopravn6

LSU, ziikazovii znadka je v rozpore s projektom
vzmysle projektu m6 parkovisko pred Severnim

Vminulosti museli podnikatelia pri svojich Wbudovanvch previdzkach stavat parkoviskj,
myslit im prevddzky pri BTLLE

Uznesenie komisie:
Komisid soiednohldsne podtom hlasov S zq uznieslo nq tichto uzneseniach

7. Schvtili{ zdkqz ujozdu vietkich mototovich vozidiel do oredlu ndrodnej kuhirneJ
pdmidtky NcK Gdldntd viitdne mestskeho parku svtntmkou motorovich vozidiet,
koft zdbezpeiuji rcsp, oryqnizujri kuttirne dktivity v spoluprdci s MSKS v Gdtdnte,
ktotd je spftvcom uvedenich nehnutefnosti.

2, Ztuiit s okdmzitou platnoslou vietky vydqni parkovacie povoleniq v arcdti NcK
v Gdldnte.

3. Zo strcny mestd zobezpeii{ sby otvdrqcie hodiny podnikqtekkeho subJektu
v pfiestoroch kaifiefa boli prispdsoben' ptevhdzkovimu potisdku kqitieh a pqrku.

dlr6zne
Inq. Horvith
Ako je doriegen6 kosenie trdvnatvch pl6ch v meste, preio sa najprv kosia mestske aasti
a potom centrum
F. Psota
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Orezv stromov , stainosti od autobus6rov
Msr, Kolek
Pozvat na d'aliie zasadnutie komisie riadltefa T5MG

Uznesenie komisie:
Komisio so jednohlqsne pohom hlosov 5 zq uznieslo no tomto uzneseni

7. Novrhuje sprocovof z6novonie kosenio verejni,ch pl6ch o prcdloZif no nojbliiiie
rokovdnle komisie

z: lng. zelinks
T: do nsjbliZiieho zosodnutiq komisie

z'ver

Po prerokovanivietkich bodov rokovania komisie Mgr. Peter Kolek pod'akoval pritomnvm za
0ias{ a ukonii l zasadnutie komisie.

Mgr. Ldszl6 Bir6, v.r
predseda komisie

Zapisala: Mgr. Amrichovd
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